
Referat fra afdelingsmøde i afdeling 34 

Afholdt i Symbion den 2.september 2021 

 

 

Valg af dirigent: Hanne Dallerup blev valgt. 

Valg af stemmeudvalg: Søren og Heidi blev valgt. 

Beretning:  Lennart Ravn fortalte om de opgaver der er blevet løst i året der er gået 

  og forsamlingen godkendte beretningen. 

Regnskab:  blev godkendt enstemmigt. 

Budget:  Blev godkendt. 

Foreslag: 

Plantekasser: plantekasser på Emdrupvej blev vedtaget. 

Fodboldmål:  fodboldmål på legepladsen blev vedtaget. 

Isolering/ radiator/vinduer/altaner/haver: 

  Disse forslag skal bestyrelsen gå videre med, som en del af en  

  Mini/helhedsplan. Og komme retur til beboerne med en løsning. 

Kollektiv råderet: dette blev vedtaget. 

Parkering:  Dette blev vedtaget efter en god og konstruktiv debat, hvor der kom  

  Forskellige holdninger og løsninger frem, disse tages med når der skal  

  Laves en ordning. 

Stop for husdyr: Dette blev nedstemt. 

 

Valg til bestyrelsen: Der var et medlem på valg, Heidi blev valgt. 

Evt:  Der blev talt om lidt af hvert, dog uden noget konkret. 

 

  Dirigenten takkede forsamlingen for god ro og orden. 


